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Niels 

   Referent: Karen Asholt 
 

 

Ca. tid Pkt   Referat        

17.00 1 Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Dagsorden godkendt 

17.05  Princip for ekskursioner, 

lejrskoler, stævner m.m. 

 

 

Punktet vedr. ekskursioner 

færdigbehandles ikke, da det 

ikke er færdigdrøftet i 

personalegruppen. Der arbejdes 

stadig med at få et 

fællesskabende blik på indholdet 

i princippet. Der skal være fokus 

på at niveauet for ture bliver det 

samme på årgangen og at 

undervisningen skal omlægges, 

når der er ture i stedet for 

almindelige vikardækning. 

Princippet skal behandles i PU, 

LMU og Skolebestyrelsen. 

Drøftelse af niveauet for 

forældreinddragelse ved ture. 

Punktet sættes på et kommende 

møde. 

Drøftelse af lejrskolernes 

placering. Dette drøftes videre i 

personalegruppen. 

17.35 3 Forretningsordenen 

 

Forretningsordenen skal 

revideres 

Bilag 

Ordensregler 

Omskrivning af afsnittet om 

referater. 

”Viceskoleleder” erstattes af 

”afdelingsleder”. 

Den reviderede 

forretningsordenen udsendes 

med referatet og behandles på 

det kommende møde. 

 

Ordensregler: 

Vi ønsker at skolens ordensregler 

gennemskrives med er mere 

ressourceorienteret sprog. 

OBS på AI. Punktet drøftes med 

David og Bjarke. 



18.00  Budget og forslag til 

møderække 

 

Orientering om 

budgetafvigelser og 

merforbrug på 

specialområdet og 

indflydelse på 

almenområdet 

 

PH orienterede om budgettet, 

herunder fordelingen mellem 

almen- og specialområdet. Lige 

nu tilføres specialområdet penge 

fra almenområdet. 

Der budgetteres lige nu med et 

underskud på almen. 

Drøftelse af den politiske vision 

om stærke fællesskaber, samt 

strukturen for fordeling af 

specialressourcen. 

MC orienterer om Mellemformen 

på det kommende 

bestyrelsesmøde. 

18.15  Orientering om årets 

fagfordeling og 

implementering af 

fagfornyelsen 

 

Kortere skoledage for 

indskolingen og 

mellemformen 

Valgfag i udskolingen 

Timebanken 

JML (Juniormesterlære) 

 

Skolens nye indsatser: 

Fra temauger til 

tværfaglige uger 

Åbent hus 

Styrkelse af samarbejdet 

Øget indsats på 

uddannelse af lærere og 

pædagoger: Nest, ICDP 

og Indre Styrke 

Udvikling af PLC 

 

Vi afkorter skoledagen: 

0. kl 20 lek 

1. kl 23 lek 

2. kl 25 lek 

3. kl 27 lek 

Vi bruger de frigivne ressourcer 

på flere to-voksen timer. 

Mulighed for at I-klasserne 

vælger idræt som valgfag. 

Vi er pt i gang med at koordinere 

de nye valgfag. 

Timebanken: Skal bruges på de 

10% mest udfordrede, 

klassemøde-tid, test og prøver. Vi 

kanaliserer derudover ressourcer 

til talentstrategi og mediefyrtårn. 

JML: Der etableres JML på 

Klostermarksskolen. Der skal 

desuden etableres tilbud på 



egen skole. Pt er der en elev 

tilmeldt til tilbuddet på HIM. 

Orientering om de nye 

tværfaglige uger. Der skal 

minimum afholdes tre 

tværfaglige uger pr. skoleår. 

Produkterne og processerne skal 

vises på et åbent hus-

arrangement i foråret.  

Vigtigt at skolen også prioriterer 

de fællesskabende indsatser. 

Vi fortsætter med 

efteruddannelse af lærerne og 

pædagogerne i Nest, Indre 

styrke og ICDP. 

PLC: Vi samarbejder med 

forvaltningen om udvikling af 

PLC. Forslag om at vi inviterer 

vejlederne til et SB – møde. 

18.40  Meddelelser og 

orienteringer 

 

Nyt fra SBU (fast punkt) 

Jonas orienterede om planerne 

for sidste skoledag. 

Hanna orienterede om 1. maj-

perioden.  

Der er to pædagogstillinger i 

opslag. 

Niels og Pernille arbejder videre 

med årshjulet. 

Møderækken justeres. 

 

18.55 6. Evt. og punkter til 

kommende møder 

Spørgsmål til sikkerheden ved 

faldunderlag. Legepladsen lever 

op til standarden. 

Skolen får nogle nye døre, samt 

nyt gulv i 9. kl og maling i 3. kl. 



Vi får et kaldeanlæg, der knyttes 

til telefonerne i tilfælde af brand 

mm. 

Spørgsmål vedr. trafikken ved 

skolen. Der kommer ikke så 

mange henvendelser for 

øjeblikket. Hvis forældrene 

oplever at der køres mod 

ensretningen kontaktes ledelsen 

eller evt. politiet. 

 

- Arbejdet med science og 

talenter 

- Status på mellemformer 

- Temauger, bliver de 

evalueret 

- Digital adfærd mv. 

- Arbejdet med de kreative 

fagområder 

- -besøg af vejlederne i PLC 

 

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  


